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李璟斌先生目前担任北京康全格林信息技术服务有限公司执行合伙人，资深咨询专家。李先生在石油天然气，矿业

和制造行业的跨国企业和国有公司有 20 年的健康安全环保从业经验。曾在壳牌中国勘探与生产有限公司，美铝中国

投资有限公司，科麦奇中国石油有限公司（中海油合资公司），环境资源管理（ERM）中国公司等跨国工业公司和

咨询公司担任过高级顾问，经理直至健康安全环保总监的各种职务。 
 
李璟斌先生毕业于中国矿业大学并取得环境工程学士学位，他还取得了英国国家职业安全和健康委员会的 NEBOSH
职业安全健康课程文凭。李先生是中国矿业大学（北京）兼职副教授、安全管理研究中心特聘专家，美国职业安全

健康协会（OSHA ）认可培训师。  
 
 
Mr. Jack Li is the Managing Partner, Principal Consultant of Beijing HSE Information and Technology Service 
Company Limited(BiHSE) . He has 20 years experience in HSE fields, knowledgeable of HSE practice in 
Multinational as well as State Owned Companies across the industry of Oil &Gas, Mining and Manufacturing. 
 
Mr. Li ever held various positions from Senior HSE Advisor, EHS manager to EHS director in the areas of field 
operation, corporate headquarter and consulting firms. The companies he served including Shell EP China, Alcoa 
China, KMG China (A CNOOC JV) and ERM China. 
 
Mr. Li has a BSc in Environmental Engineering from China University of Mining and Technology (CUBT). He also 
got a NEBOSH certificate and certificated by OSHA as Outreach Trainer. Mr Li is the Adjunct Professor of CUMT 
(Beijing) and Advisor of Safety Management Research Centre under CUMT. 
 
 


